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 Veæ drugi put u posljednih mjesec dana Opæina Konjic, na zahtjev energetièara, organizuje skup na kojem se razgovara o
moguænostima realizacije idejnog projekta HE Glavatièevo. Glavni akteri razgovora na skupu, koji se održao 27.01.05. g.,
su predstavnici Opæine Konjic i konzorcija nekoliko udruženih domaæih firmi (Intrade, Hidrogradnja, Elektroprivreda BiH).
Opet su, kao i na pro&scaron;lom skupu, meðu zvanicama bili mahom pristalice realizacije projekta, dok su sa druge
strane pozvane samo dvije nevladine organizacije iz Konjica. Iako se pod naslovom skupa nazire prilièno &scaron;iroka
tematika &bdquo;Optimalno iskori&scaron;tenje Neretve u cilju održivog razvoja&ldquo; sva diskusija je bila okrenuta
iskljuèivo prema hidroenergetskom iskori&scaron;tenju rijeke bez ikakvog pomena &bdquo;održivog razvoja&ldquo; u vidu
alternativnog neenergetskog iskori&scaron;tenja Neretve.
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